
Transportudvalget

Til: Transportministeren

Dato: 13. februar 2024

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

TRU alm. del

Spørgsmål 219
Vil ministeren redegøre for, hvorfor man ikke har vurderet nogle nordjyske minkfarme i 
de sidste tre måneder? Yderligere, hvordan vil ministeren sikre, at der sker fremskridt i 
erstatningssagerne, og at minkavlerne ikke lider unødigt tab på grund af forsinkelser i 
processen? Der henvises til artiklen ”Ingen minkfarme er vurderet i tre måneder: Derfor 
får minkavlerne ikke besøg”, bragt i TV2 Nord den 11. februar 2024.

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra ikkemedlem af udvalget (MFU) Hans Kristian Skibby 
(DD).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Hans.Skibby@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
Rasmus Prehn
formand
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